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Aanwezig: Sofie Debaere, Thomas De Bock, Rik Didden, Rudi Diels, Gery 
Follens, Ivo Hendrix, Owen Malone (verslag), Fernando Oliva, Roel Parys, 
Rutger Smith, Lander Tijtgat, Bernard Van Havere 
Verontschuldigd: Peter Robbens 
Afwezig: / 

1 Nieuwe Technische Directie + medewerker Topsport 

De Technische Directie is geherstructureerd, de kwaliteitsmanagers zijn qua naam 
verdwenen en de TD is uitgebreid met meer expertise. We werken vanaf heden met 
head coaches (benaming deels via Sport Vlaanderen), Tom Corstjens en Bart 
Bennema vervoegen de TD welke maandelijks zal overleggen. 
 
Steffen Vandermeulen start voor 50% als medewerker topsport om de administratieve 
kant van topsport te versterken. Hij blijft ook nog 50% actief als topsportcoach. 

2 Pensioen Philip Gilson 

Philip Gilson gaat officieel 12 mei in pensioen maar neemt nog vakantiedagen op. De 
andere sprintcoaches in dienst zullen zijn taken opvangen. 

3 Terugblik EK indoor + internationale marathons 

Het EK Indoor in Istanbul was zeer goed, België heeft in verhouding goed gepresteerd 
en er was ook een goede sfeer binnen het team. De hoeveelheid medailles is nog 
lichtjes groter aan Waalse zijde. 
 
De voorjaarsmarathons waren zeer goed: Hanne Verbruggen, Bashir Abdi, Koen Naert 
en Thomas De Bock zijn alvast geplaatst voor het WK. 
 
Het EK marathon wordt volgende keer een team event. Vanaf 2025 zal er ook een 
tweejaarlijks EK als apart European Running championships ingericht worden met 
marathon, halve marathon en 10km op de weg, verspreid over 2 dagen en gekoppeld 
aan een recreantenevenement. België is kandidaat en in de running met 2 andere 
sterke gastlanden. 

4 Voorjaarsstages Portugal en Cyprus 

De afstandslopers hebben goed kunnen werken in Monte Gordo maar het werd zeer 
druk in de Paasvakantie zowel qua power als piste, bekijken om volgend jaar met de 
elites buiten de Paasvakantie te gaan. 
 
De Paasstage in Cyprus is ook goed verlopen. Het krachthonk is niet ideaal maar 
iedereen heeft zijn/haar training kunnen doen (al dan niet aangepast qua tijden). 
Stadion en club hebben een subsidie gekregen om deze te vernieuwen en zullen met 
ons consulteren over de inrichting. 
 
De hoog- en polsstokmat waren net voor aankomst verhuisd, deze atleten moesten 
uitwijken naar een stadion enkele km’s verder. Behalve enkele spierletsels en 
enkeldistorties geen grote bijzonderheden qua blessures. 
 
Volgend jaar vallen de World Relays in de Bahamas in dezelfde periode, voor deze 
groep zal de stage eerder in deze richting zijn. 
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We zullen meer transparantie geven over wie in aanmerking komt, de website wordt 
binnenkort vernieuwd. 

5 Defensie Topsport 

Nicolaï Saké, Aurèle Vandeputte en Ward Merckx werden voorgedragen voor een 
contract bij Defensie, de eerste twee voldeden echter niet aan de interne 
selectiecriteria. Ward werd op basis van individuele prestaties beoordeeld en niet voor 
4x100m. Hij is dan ook niet opgenomen in het programma. 
 
De opleiding is heel zwaar en moeilijk combineerbaar met topsport, zij willen wel 
bekijken om deze atleten pas na het Olympisch jaar te laten starten. 
 
Dieter Kersten, Simon Debognies, Robin Hendrix en Alexander Doom zitten reeds in 
het systeem. Er wordt van hen minder verplichte fysieke aanwezigheid gevraagd maar 
ze moeten meer ter beschikking zijn en dienen als uithangbord. 
 
Er is ook meer competitie voor de plaatsen vanuit andere sporten. 
 

6 Internationale toernooien zomer 2023 

De selectiecriteria voor het WK Boedapest zijn gepubliceerd, de lat ligt nu hoger dan 
WA criteria en gelijk over alle disciplines. Er was veel overleg nodig, het is een 
document met veel tekst en letterlijke vertalingen van de WA-criteria, maar hopelijk 
zorgt deze template er nu voor dat toekomstige discussies gemakkelijker lopen. 
 
De criteria voor de Olympische Spelen liggen voor bij het BOIC, de kans is groot dat 
zij de internationale criteria zullen overnemen. 
 
De Universiade is puntje van discussie, deze vindt plaats in Chengdu (CHN). 
Oorspronkelijk werd afgesproken om niet te gaan, dan zou de LBFA wel gaan, dan 
toch niet, en nu zou de LBFA alsnog atleten willen sturen. Deze week valt definitief de 
beslissing. 
 
Ivo Hendrix is voorstander van de nieuwe criteria maar pleit voor iets lagere criteria 
voor U20 en U23 om geen atleten door de mazen van het net te laten vallen. Ook 
seizoensranglijsten zeggen meer over uiteindelijke prestaties dan de world rankings. 
 

7 Parijs 2024 

Vorige week site visit gehad, alles zal klaar geraken. De atleten zullen dag na de 
wedstrijd het Olympisch dorp moeten verlaten en zullen opgevangen worden in een 
Belgian House voor de atleten, waar ze verder in Parijs kunnen blijven. 
 
De voorbereidende stage zal waarschijnlijk niet in Parijs of België zijn, nog te 
bespreken. 

8 Data TSC 2023 

4/7 – 19/9 – 5/12, 19:30u 

9 Volgende vergadering 

Dinsdag 4 juli om 19.30u 


